

桃園行政處公告

中文標題：112年9月5日(星期二)教職員專車調整暨全校導師研習會；全校教師教學研討會發車通知

英文標題：Taoyuan Campus September 5, 2023 (Tuesday) Adjusted Bus Schedule for University-wide Class Advisor Meeting and University-wide Faculty Meeting

1、112年9月5日(星期二)教職員專車調整如下：

The adjusted bus schedule for September 5, 2023 (Tuesday) is as follows:

(1)桃園客運上班車(桃園火車站麗華大飯店(原中山大飯店)至桃園校區調整為**07:40**發車)

Taoyuan Bus to MCU Taoyuan Campus for start-of-day (schedule is adjusted to depart from Taoyuan Train Station Li Hua Hotel (formerly, Chung Shan Business Hotel) at 7:40 to MCU Taoyuan Campus.)

(2)其餘教職員專車時刻表正常行駛

Other bus schedule of the day will run as usual.

2、全校導師研習會；全校教師教學研討會發車時刻表：

Buses departing time for University-wide Class Advisor Meeting and University-wide Faculty Meeting:

(1)與會人員**08:00**於資訊網路大樓(CC棟)前發車→台北校區(九久通運)

Buses for faculty and staff members participating in the meeting will depart from CC building to Taipei Campus at 08:00 am (Jiujiu Bus).

(2)**16:50**於台北校區校門口左側空地發車→桃園火車站→桃園校區(九久通運)

Buses will depart from the left of the entrance of Taipei Campus at 17:00 →Taoyuan Train Station→Taoyuan campus (Jiujiu Bus).

(3)台北校區校內停車位有限，敬請各位師長儘量搭乘大眾交通工具

Due to the limited parking space on Taipei Campus, please make public transportation a priority.

桃園行政處總務組：劉弘偉敬上 分機:3732

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Liu, Hong-Wei Ext: 3732